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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült Bácsszőlős község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. június 24-én 8 óra 30 

perckor megtartott üléséről. 

 

Ülés helye: Községháza tanácskozóterme 

 

 

Jelen vannak: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

Molnár Zsolt képviselő  

 Neszvecskó Józsefné képviselő 

Varga Zoltán képviselő 

 

 

Mészáros Gabriella aljegyző 

Horváth István Attila 

 

Igazoltan távol: Berencsi Zoltán képviselő 

 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: 

 

Köszöntötte a Képviselő-testület tagjait. Megállapította, hogy a Képviselő-testület 

határozatképes, majd az ülést megnyitotta.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Varga Zoltán képviselőt javasolta. 

A képviselő-testület a jegyzőkönyv-hitelesítő személyét egyhangúan elfogadta.  

 

Felkérte a képviselőket, amennyiben a javasolt tárgysorozat módosításával vagy kiegészítésével 

kapcsolatban javaslatuk van, javaslatukat terjesszék elő.  

 

Javasolta, hogy gazdasági programot kerüljön át a 3. napirendre, és a falugondnoki szolgálatról 

szóló rendelet módosítása legyen a 4., a szakmai program módosítása pedig az 5. napirendi 

pont, így egymás után tudják tárgyalni. Javasolta továbbá, hogy kerüljön felvételre zárt ülés 3. 

napirendi pontjaként Tné M. Rózsa rendkívüli települési támogatás iránti kérelmének 

elbírálása.  

 

Miután más javaslat nem hangzott el, szavazásra bocsátotta a tárgysorozat elfogadását, amelyet 

a képviselő-testület 4 szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbiak szerint fogadott el: 

 

 

Napirend: 

 

 

1.) Tájékoztatás Bácsszőlős Község Önkormányzata 2019. évi zárszámadásáról 

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

2.) Beszámoló a Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár Könyvtárellátási 

szolgáltató rendszerben Bácsszőlős településen 2019-ben végzett munkájáról 

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

3.) Bácsszőlős Község Önkormányzata 2020-2025 Gazdasági Programja 

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 
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4.) Falugondnoki szolgálatról szóló önkormányzati rendelet módosítása  

Előadó: Mészáros Gabriella aljegyző 

 

5.) Bácsszőlős Község Falugondnoki Szolgálat Szakmai Programjának módosítása 

Előadó: Mészáros Gabriella aljegyző 

 

6.) Egyebek 

 

 

Zárt ülés 

 

1.) L. Éva rendkívüli települési támogatás iránti kérelmének elbírálása  

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

2.) P. Lászlóné rendkívüli települési támogatás iránti kérelmének elbírálása  

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

3.) T-né M. Rózsa rendkívüli települési támogatás iránti kérelmének elbírálása 

Előadó: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

  

1. NAPIREND 

 

Tájékoztatás Bácsszőlős Község Önkormányzata 2019. évi zárszámadásáról 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Az elkészült anyagot megkapta mindenki. Minden 

évben elmondják, hogy mi történt az azelőtti évben,  

 

Horváth István Attila: A veszélyhelyzet alatt ezt nem lehetett elfogadni, a polgármester nem 

dönthetett róla, a veszélyhelyzet megszűnését követő 30 napon belül kellett előterjeszteni, ezért 

van most napirenden. A bevételeknek és a kiadásoknak van egy különbözete, ez a maradvány 

összeg, de kötelezettséggel terhelt, a tavalyi Magyar Falu programból a falugondnoki autó 

cseréjére kapott összeg van benne, és a közfoglalkoztatás előlege, ezeket a pénzeket csak erre 

lehet fordítani. Be van építve a 2020-as költségvetésbe. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Köszöni a tájékoztatást. Kéri, hogy képviselő-testület 

fogadja el a rendeletet.  

 

Van-e kérdés, észrevétel a kiadott előterjesztéssel kapcsolatban?  

 

További hozzászólás, javaslat nincs, ezért szavazásra bocsájtja az előterjesztést.  

 

A Képviselő – testület egyhangúlag, 4 szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

melléklet szerint megalkotja Bácsszőlős Község Önkormányzata Képviselő-testületének Az 

Önkormányzat 2019. évi zárszámadásáról szóló 6/2020. (VI.25.) önkormányzati 

rendeletét. 

(a rendelet mellékelve) 

 

      

2. NAPIREND 
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Beszámoló a Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár Könyvtárellátási szolgáltató 

rendszerben Bácsszőlős településen 2019-ben végzett munkájáról  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Az elkészült anyagot mindenki megkapta. A könyvtár 

működik, ő is tagja.  

Van-e kérdés a kiadott anyaggal kapcsolatban?  

  

További hozzászólás, javaslat nincs, ezért szavazásra bocsájtja az előterjesztést.  

 

A Képviselő – testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az következő 

határozatot hozza: 

 

43/2020.(VI.24.) Ökh. 

Beszámoló a Bács-Kiskun Megyei Katona József 

Könyvtár Könyvtárellátási szolgáltató rendszerben 

Bácsszőlős településen 2019-ben végzett munkájáról 

  

Határozat 

 

Bácsszőlős Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Bács-Kiskun 

Megyei Katona József Könyvtár Könyvtárellátási szolgáltató rendszerben 

Bácsszőlős településen 2019-ben végzett munkájáról szóló beszámolót az 

előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 

 

A határozatról értesül: 

- kivonattal:  1. Szarvas Róbert Norbert polgármester 

   2. Patocskai Ibolya jegyző 

   3. Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár 

 

 

 

3. NAPIREND 

 

Bácsszőlős Község Önkormányzata 2020-2025 Gazdasági Programja 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Az elkészült anyagot mindenki megkapta. Ez is 

újdonságnak minősül. Hány nap volt rá? 

 

Horváth István Attila gazdálkodási osztályvezető: A választások után 6 hónap állt a 

rendelkezésre az elkészítéséhez, de a veszélyhelyezt miatt ez is csúszott.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Igen. Elkészítették, nagyjából beleírták, hogy mire 

lehetne gondolni. Minden településnek van valamilyen szinten gazdasági programja, erre 

vannak most ráépülő elemek, de ennek van egy olyan lába is, hogy a megye most kitalálta ezt a 

2030 nevű, benyújtható programot, ilyen modulokból összerakott fejlesztési elképzeléseket. 

Sok mindenről nem nagyon tudnak a település mikéntje miatt sem. Nagyot lehet álmodni, csak 

kérdés, hogy mi lesz belőle. Dobálóztak a milliókkal, de hogy lesz-e belőle valami, azt nem 

tudják. Ezt úgy kell értékelni, mint annak idején volt a zászlóshajó, akkor is összeültették a 

település vezetőit és akkor ötleteltek. Aztán hogy abból mi lett, nyilván lettek prioritási elemek, 

itt a délvidéken talán a turizmus lenne a legelső, ez nem itt és most fog eldőlni. Nekik jobbára 

csak beszolgáltatási kötelezettségük volt, abból a szempontból, hogy ezen a településen mi 

lenne az, amit még esetleg lehetne csinálni. Ehhez esetlegesen rendelnek-e és ha igen mekkora 

összeget. Lutri az egész megye felé elküldött kérelem. Reméli, hogy nem egy lufi lesz.  
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Ha valakinek van valamilyen ötlete, azt bele lehet venni.  

 

 

 

 

További hozzászólás, javaslat nincs, ezért szavazásra bocsájtja az előterjesztést.  

 

A Képviselő – testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az következő 

határozatot hozza: 

 

44/2020.(VI.24.) Ökh. 

Bácsszőlős Község Önkormányzata 2020-2025 évi Gazdasági Programja 

 

Határozat 

 

1. Bácsszőlős Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - a melléklet szerint – 

elfogadja Bácsszőlős Község Önkormányzata 2020 -2025 évi Gazdasági 

programját. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szarvas Róbert Norbert polgármester 

 

 

A határozatról értesül: 

- kivonattal:   1. Szarvas Róbert Norbert polgármester 

   2. Patocskai Ibolya jegyző 

   3. Horváth István Attila osztályvezető 

 

 

4. NAPIREND 

 

Falugondnoki szolgálatról szóló önkormányzati rendelet módosítása  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: A kiadott anyagot mindenki megkapta. Átadja a szót 

az aljegyzőnek. 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Köszöni a szót. Az előterjesztésben szerepel, hogy a rendelet 

módosítására azért van szükség, mert a Kormányhivatal Törvényességi osztályától 

információkérés és javaslat érkezett, találtak a helyi rendeletben egy olyan szövegrészt, 

melynek szabályozása nem felel meg a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény 

előírásainak, ezért ezt a szakaszt módosítani kell. Ez a szakasz a falugondnok felett gyakorolt 

munkáltatói jogkörökről szól. A törvény szerint a munkáltatói jogokat a képviselő-testület, az 

egyéb munkáltatói jogokat pedig a polgármester gyakorolja. Ennek megfelelően kell 

rendelkeznie a helyi rendeletnek is. A falugondnok munkaköri leírása a rendelet mellékletében 

kerül meghatározásra. A módosítás tervezete elkészült, kéri a testületet, hogy fogadja el.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Van-e kérdés, észrevétel a kiadott előterjesztéssel 

kapcsolatban?  
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Neszvecskó Józsefné képviselő: Mikor lesz a mostani helyzetben változás? Mi a terve ezzel a 

polgármesternek? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Munkaátszervezés továbbra is. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Papíron kap erről valami írást? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ha akar. Az a legkevesebb. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Egyértelmű, hogy kér. A múltkor is azt mondta, hogy a 

képviselőket tájékoztatja majd, hogy mi az oka. Azóta sem kaptak semmit. És az a testületi 

március 25-én volt.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ő nem akar erről beszélni.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ő pedig igen, ezért kérdezte.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ez a része nem érdekli. Haladjanak tovább. 

 

Neszvecskó Józsefné: Őt érdekli, róla van szó.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Majd, ha fordítva ülnek, akkor lesz rá lehetősége.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Nem. Ő feltett egy kérdést, amire a polgármester nem 

válaszolt.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nem is fog.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Miért nem? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Mert ő úgy gondolja.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: A képviselők előtt ígérte meg, hogy írásban fogja őket 

tájékoztatni. Ő március 3. óta sem írásban, sem szóban nem kapott semmiféle tájékoztatást.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: És mit szeretne, mit írjon? Azt, hogy aljasak, hogy a 

polgármester háta mögött csinálja. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Igen? Az igazat írja le.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ne sunyítson. Örüljön neki, hogy nem kapott papírt. 

És egyelőre ezt a részét hagyják. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Szerinte ennek semmi köze ahhoz, amit a polgármester csinál. 

Amiket most elmondott, semmi köze hozzá.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Dr. Pásztor Andreával beszélje meg. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Szokott vele beszélni. A polgármesterrel ellentétben 

mindenkivel szokott beszélni.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Azt gondolja, hogy ezt a részét hagyják. Marad így, 

ahogy van, de ha nem jó, akkor tényleg fog lépni. Úgy gondolja, hogy ezt egyelőre hagyják.  
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Molnár Zsolt képviselő: De ez miért jó így? 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Nem tudja megindokolni.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: De meg tudja indokolni. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Dehogy tudja. Akkor már megindokolta volna. Akkor elé 

állna, és megmondaná. Azt mondta, hogy a falu előtt is kiáll.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ha ennyire le akarja magát járattatni, neki teljesen 

mindegy.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Neki nincs mitől félni.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Jó. Na hagyják.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ne hagyják. Megint ott tartanak, mint az utolsó testületin.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Jó. Kérdezzenek, nem válaszol.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Meglátszik, hogy óvodába sűrűn járt, mert az a szint teljesen 

megmaradt.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Így van.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ő sokat járt kommunikáció készség fejlesztésére, a 

polgármesternek is el kellene mennie.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ő azt nem tudja micsoda, nem ismeri ezeket a 

szavakat.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ez a különbség. A falugondnoknak ez is a dolga. Úgyhogy ha 

helyettesíti valaki, az legalább úgy csinálja, ahogy ő.  Kecskeméten azt mondták, hogy ez nem 

így működik. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Kecskeméten már sok mindent mondtak, a másik 

irányba is. Tehát ezt hagyják.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ő most a Falugondnoki egyesületre gondolt.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ezt tudja. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Úgy gondolja, hogy a normatíva arra jár, hogy ő 

falugondnokként 8 órában ellátja a munkáját. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nem feltétlenül Évi, de a falugondnok igen.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ő a falugondnok. Helyettesíteni akkor lehet, ha ő nincs.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Évi. ezt most hagyják. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Ez benne van a programban is.  
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Szarvas Róbert Norbert polgármester: Benne ám. Ott van, olvassák. Marad egyelőre a 

munkaátszervezés. 

 

Molnár Zsolt képviselő:  El is olvasták. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ők nem a könyvtárba járnak olvasni.   

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Akkor erről egy írásos tájékoztatót lehetne adni a dolgozónak, s 

akkor legalább tudná, hogy mi van.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Így van. Írnak majd jó? 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Minél hamarabb.   

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Oké. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Nem kellene most meghatározni egy határidőt, hogy meddig? A majd 

írunk, nagyon tág határidő. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Márciusban is azt ígérte, hogy lesz írásos tájékoztató. 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Holnapra készüljön el.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Holnapra. Nem rajta múlik hogy mikor készül el. 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Mert kin fog múlni, hogy elkészül-e?  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ő megmondja, hogy mit írjanak, és majd megírják. Ő 

írja meg? 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Miért, talán aljegyzőként ő írja meg? 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ebben a polgármester döntött egyedül.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Nem az a lényeg ki gépeli le, hanem hogy holnapra meg legyen.  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Kézzel is meg lehet írni a tájékoztatót. Aláírás legyen rajta, nem 

muszáj géppel írni. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Jó. A dolgozó járjon jól. Holnapra kész. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Rendben van.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester 
További hozzászólás, javaslat nincs, ezért szavazásra bocsájtja az előterjesztést.  

 

A Képviselő – testület egyhangúlag, 4 szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

melléklet szerint megalkotja Bácsszőlős Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 

falugondnoki szolgálatról szóló 6/2019.(VIII.1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

szóló 7/2020. (VI.25.) önkormányzati rendeletét  

(a rendelet mellékelve) 
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5. NAPIREND 

 

Bácsszőlős Község Falugondnoki Szolgálat Szakmai Programjának módosítása 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: A kiadott anyagot mindenki megkapta. Ismét átadja a 

szót az aljegyzőnek. 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Köszöni a szót. A szakmai program is tartalmazza a 

munkáltatói jogokat, így ebben is módosítani szükséges.  

 

További hozzászólás, javaslat nincs, ezért szavazásra bocsájtja az előterjesztést.  

 

A Képviselő – testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az következő 

határozatot hozza: 

 

45/2020.(VI.24.) Ökh. 

Bácsszőlős Község Falugondnoki szolgálat szakmai 

programja  

  

Határozat 

 

Bácsszőlős Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Falugondnoki 

szolgálat szakmai programját az 1. számú melléklet szerint elfogadja. 

 

A határozatról értesül: 

- kivonattal:  1. Szarvas Róbert Norbert polgármester 

     2. Patocskai Ibolya jegyző 

 

 

6. NAPIREND 

 

Egyebek 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Egyebek.  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Készült a tájékoztató a veszélyhelyzetben meghozott 

polgármesteri döntésekről, amikről előzetesen a képviselők is megkapták mindig az anyagokat.  

Javasolja, hogy a képviselők vegyék tudomásul a tájékoztatót.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Igen, pont ezt akarta most mondani. Olyanokat nem is 

döntöttek, meg nem is volt róla szó, csak a napi aktualitások, meg amikről dönteni kellett. 

Semmi olyan rendelkezés nem történt, ami bármit is hátrányosan érintene. 

 

 

A képviselők tudomásul veszik a tájékoztatót.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Úgy néz ki, hogy megint csak nem lesz templomuk. 

Ez már egy vesszőparipa. Most már az atya is azt mondja, hogy nagyon jó lenne, csak ebbe az 

NFP programba úgy szerepelt, hogy helység, ami biztosítja a gyülekezési meg felekezeti jogok 

gyakorlását. A templomot ebből kihúzták. Nem tudja, honnan szerezzenek rá támogatást. Úgy 

hallotta, újra felmérik a környék kápolnáit és templomait. Talán lesz belőle valami, de sok 

okosságot nem hallott róla.  
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Annyit tud, hogy a 8,5 millió felugrott 10,3 -ra emelkedett, erről tudtak árajánlatot kapni. Most 

van egy nullás igazolásuk arról, hogy célirányosan neki lendülnének, de hogy mi lesz belőle?  

Lehet, hogy az időjárás fogja megoldani, leomlik az egész. 

 

Molnár Zsolt képviselő: A Török-féle házzal mi lett? 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Annak idején megbeszélték, hogy a Tamásék 

beköltöznek, megírják a papírokat. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Mert ez az átalakítás, ki engedélyezte ez így? Sokkal kisebb ablak 

került be.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nem engedélyezte senki. Megkérdezték tőle, 

mekkora az ablak mérete, lemérette nekik, és ez lett belőle. Nem tudnak vele mit csinálni.  

 

Neszvecskó Józsefné: Bent egy ajtó is be lett falazva.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Az udvaron is két ablak helyett egy lett berakva,  

 

Neszvecskó Józsefné: Lehet ilyet csinálni önkormányzati lakással? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Hát most ez van. De ők legalább szépen csinálgatják.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Nem kukacoskodni akarnak, de ki engedélyezte.  

 

Neszvecskó Józsefné: Semmi baj azzal, hogy csinálgatják, de engedélyt kértek-e rá.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: De mire engedélyezzenek, vagy kik 

engedélyezzenek.  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: A tulajdonos engedélyezheti, az pedig az önkormányzat.  

 

Neszvecskó Józsefné: Belül jobbra megszüntették az ajtót.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: De amúgy meg szépen megcsinálják. Megbeszélték, 

hogy kívülről az önkormányzat lefesti. Onnantól kezdve normálisan meg van csinálva.  

 

Molnár Zsolt képviselő: És hova vitték azt a pótkocsi szemetet? Mert azt tudja mindenki, 

hogy a víztározónál lebillentették és után felpakoltatták. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Zsolti volt a riporter, feltette a Facebookra, akkor 

most miért kérdezi? 

 

Molnár Zsolt képviselő: E téren nincs képben a polgármester, mert Facebookra nem rakta fel. 

Lényeg, hogy a víztárolónál felvették a szemetet, elvitték kicsit pihentetni, egy hét múlva eltűnt 

onnan. Hova lett a szemét. Hova vitette a polgármester a szemetet. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Bácsalmáson van egy átvevőhely, és ott leadták. Meg 

a konténerbe.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Szerinte oda nem vitték. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Menjen el és nézze meg. Ne legyen okos, járjon utána 

a dolgoknak. Utána jöjjön vissza és kérdezzen.  
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Molnár Zsolt képviselő: Hova vitette a szemetet? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Bácsalmáson adták le a hulladékudvarba. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Van erről a traktornak menetlevele, vagy egyéb papír?  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Biztosan van. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Akkor ő azt szeretné látni.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Menjen és nézze meg.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Szeretne abból egy másolatot. Egy ismerőse szeretne kibérelni egy 

darab önkormányzati területet, amiben el vannak ásva az orvosi rendelő felújításának szemetei, 

azt hogyan tudja megtenni? 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Ajánlatot adjon be a területre, hogy bérelni szeretné, megnézik, 

hogy nem-e bérli valaki, és a testület utána dönt majd a kérdésben.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Mondta neki, hogy egyelőre várjon, mert a polgármester oda küldette 

az orvosi rendelő felújításából származó sittet. 

 

Varga Zoltán képviselő: Milyen időszakra szokták bérbe adni a területeket?  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Általában 5 évre szóló bérleti szerződést kötnek.  

 

Varga Zoltán képviselő: Amit most az önkormányzat takaríttat ki az Ábrahámnak, az is az 

önkormányzaté? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Az nem. Az az övé, csak megbeszélték, hogy cserébe 

megkapja az önkormányzat a kitakarított fa mennyiséget.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Kérdezné, hogy a külterületeseknek nem lehetne-e egy 

konténert, vagy valamit intézni. Tőlük nem viszik el a szemetet, de most lomtalanítania kellene.  

 

Horváth István Attila gazdálkodási osztályvezető: A konténer nagyon drága.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Legközelebb megy Vaskútra, akkor majd 

megkérdezi.  

Erről már nagyon régen is volt szó. utána jár majd, hogy milyen lehetőség van. 

 

Varga Zoltán képviselő: Ebben az önkormányzat nem tud segíteni? 

 

Horváth István Attila gazdálkodási osztályvezető: Az önkormányzati tarifa még drágább, 

mint a lakossági.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Mert a Török-házhoz is hozattak ingyen egy konténert.  

 

Horváth István Attila gazdálkodási osztályvezető: Azt nem az önkormányzat intézte.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: De igen, Gyuszi bácsi intézte az egészet. 
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Szarvas Róbert Norbert polgármester: De igen, ezt külön megbeszélte velük.  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: Akkor a képviselők többet tudnak, mint a gazdasági 

osztályvezető. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Mi van az önkormányzat új autójával? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Jó helyen van. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Mert a polgármester még csak meg sem mutatta nekik.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Még a vasúttal kapcsolatban szeretne pár mondatot. 

Elsején lesz egy egyeztetés, de csak a mérnökök lesznek ott. Irtanak mindent 9-12 m 

távolságra. Minden átjárót megszüntetnek, egy helyen lesz csak, a Tímár sornál. Azt se érti, 

hogy miért ott.  

Korláttal védik végig, ha azon átmászik valaki, akkor csendes halál. De úgy csinálják meg, 

hogy nem lehessen átmászni. Pár ember miatt nem lesz több átjáró. A gazdasági érdek 

nagyobb.  

Kisajátítások lesznek, majd megegyeznek. Mindent el fognak dózerolni.  

A migránsok intenzitásától is függ.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Pályázatok vannak esetleg? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Igen. Mindenre ami él, és mozog lőnek. Most azt kell 

szem előtt tartani, hogy felbátorodhatnak, nem kell plusz pénzt beletenni se. A művelődési 

házat energetikai szempontból csinálnák meg, van egy 15 milliós traktor, meg most egy 

elektromos autó pályázat van. Amit tudnak, beadnak.   

 

Nszevsckó Józsefné képviselő: Út felújításos pályázat van? A Tavasz utcára gondolt. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nincs.  

 

Horváth István Attila gazdálkodási osztályvezető: Az keskeny, próbálták már, de nem fér 

bele.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: A külterületi utakra lesz a traktor lehetőség. Járda 

kövezés lesz.  

Nem akarja elkiabálni, meg nagyon mondani se még, de 5-6.-a körül lenne a Szent László 

egyesülettel talán újra egy falunap szerű megmozdulás. Az önkormányzat csak a helyet adná, 

és egy ebédet kellene, kb 150 főt. Inkább augusztusban jelentené be. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Melyik hónapban lenne? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Szeptemberben. De még nem lehet tudni, hogy mit 

engedélyeznek majd. Éppen ezért művészt sem tudnak most foglalni. Nem szabad előre ígérni 

semmit mert ki tudja, hogy mi lesz.  

 

Hétfőre kaptak-e meghívót a háziorvosi megbeszélésre?  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Igen, kaptak. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: A doktornő így döntött, ő már ezt nagyon sokszor 

átbeszélte vele, nem tudnak mit csinálni. Faragó doktornő, és Lovas doktor lennének ott, 
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megbeszélnek mindent. Tegnap nála volt Lovas doktor, ők már érintőlegesen átbeszéltek 

mindent. Ő se szívesen engedi a doktornőt, de hát ez van.  

 

Ő most komolyan fél ettől a covidtól. Ha ez ide begyűrűzik, ez itt tarolni fog. És most nincs 

hogy második hullám, meg első hullám, ez ott van a levegőben. Csak azt kell megértetni az 

emberekkel, hogy itt nem szabad lazítani, itt ugyanúgy a higiéniás szabályokat be kell tartani, 

zárt közösségben szájmaszk, boltokban szájmaszk, odafigyelni, fertőtleníteni mindent. Ez 

nagyon veszélyes játék. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Fertőtlenítenek, amikor az autóba beteszik az ebédet? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: A kezét folyamatosan fertőtleníti. 

 

Molnár Zsolt képviselő: És az autót, amivel előtte üzemanyagot szállítottak?  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Azzal az autóval nem is visznek gázolajat.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Tudja a polgármester, hogy ez nem így van. Volt, hogy 

ugyanazzal az autóval szállították. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Régen ez így volt, de most már nem így van. 

 

Molnár Zsolt képviselő: És amikor a bevásárolt cuccot viszik az embereknek? Utána meg 

mennek az ebédért? Akkor fertőtlenítenek? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Akkor valóban nem. 

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Nincs rá idő. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Akkor meg nem is félnek a vírustól. 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Ez nem úgy van. Saját magát védje az ember. Ha 

állandóan mossa a kezét akkor nem tudja úgy átvinni. Meg ha tisztes távolságot tartják.  

 

Mészáros Gabriella aljegyző: A pályázatok beadásához javasolná polgármester úrnak, hogy 

jó lenne, ha készülne támogató határozat a beadás előtt.  

  

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Most a covid miatt ez lehet, hogy nem így volt, de 

majd akkor megkérik a testületet. 

 

Mészáros Gabriella aljegyző: A veszélyhelyzet idején is meg lehetett volna csinálni, csak 

tudniuk kellett volna róla. Másik településen is készült polgármesteri határozat a pályázat 

beadásához.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Jó. Egyelőre megy minden, elfogadták. Meg hát ő 

tájékoztatta a képviselőket. Mondta hogy lesz. Annak is utánajárt, hogy kell-e közbeszerzés. Jól 

felgyorsították ezt az egészet. A beadás után az elbírálási idő 60 nap.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Annyira felgyorsították, hogy még egy telefon se fért bele a 

polgármester idejébe, hogy szóljon a pályázat beadásáról. Nem jelezte nekik.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Ez így nem jó. 
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Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nem ő csinálja.  

 

Molnár Zsolt képviselő: A polgármester eldönti egy személyben. és a képviselőket nem 

tájékoztatja semmiről. Vagy ez így működik? 

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Nem. Most majd sűrűbben tartanak majd akkor 

üléseket.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Ha van egy kicsi ideje a polgármesternek, akkor arra kérné, hogy ülés 

után menjenek ki az emberekhez, és legyen szíves mondja el nekik, hogy ki dönti el, hogy 

meddig tart a munkaidő.  

Ő hallja vissza, hogy miatta nem mehetnek haza hamarabb. Menjenek ki, és mondja el nekik, 

hogy Molnár Zsolt szabja meg, hogy meddig van a munkaidő, vagy jogszabály írja elő.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Vagy ha nem, akkor vállalja a döntését. hogy elengedi őket.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Csak akiket kiszolgálnak, azok panaszkodnak.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Ő most senkit nem szolgál ki. 

 

Molnár Zsolt képviselő: Bocsánat, a falugondnoki szolgálat akiket kiszolgál.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Az most nem ő. Amíg ő csinálta, addig nem így működött.  Ő 

egyedül simán megcsinálta azt, amit most a két fő nem tud elvégezni.  

 

Molnár Zsolt képviselő: Ezt a személyes ellentétet félre kellene tenni. Nem is kellene ezen 

vitatkozni. Hagyni kellene, hogy Évi ellássa a falugondoki feladatait és kész. A polgármester 

meg csinálná a polgármesteri dolgait.  

 

Neszvecskó Józsefné képviselő: Annyira lerí, hogy gyerekesen viselkedik a polgármester.  

 

Szarvas Róbert Norbert polgármester: Na jó, akkor ezt most befejezték. Tovább induljanak.  

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek még kérdése, hozzászólása. 

 

Az ülés végeztével, mivel további napirendi pont nem volt, kérdés, interpelláció nem hangzott 

el, a polgármester az ülést 9 óra 20 perckor bezárta. 

 

Kmft. 

 

 

 

       Szarvas Róbert Norbert       Patocskai Ibolya 

   polgármester      jegyző távollétében 

 

          

         Mészáros Gabriella 

           aljegyző 

 

 

 

Varga Zoltán képviselő 

jegyzőkönyv-hitelesítő 


